

plug:

Your creative network

Title: in Magazine
Date: July 2010
Circulation: 28,000 Monthly
AVE: \$30,000

in MAGAZINE



UNPARALLELED ENJOYMENT

SML is the fifth dining spot created by the Press Room Group. SML offers delicious dishes in small, medium and large sizes. The spacious dining room, bar and terrace gives diners an exceptional and unique dining experience. From now until July 11, you can enjoy the World Cup 2010 events via its 72 D and 100 D screens set in the bar and terrace respectively. Share this information with your friends so all can enjoy indulging in the finest food and drinks offered at SML.

www.smlrestaurants.com

愜意享受

Press Room Group旗下的第五間餐廳SML提供美食，為食客帶來與別不同的自主餐飲體驗。餐牌上有菜色均有「大、中、細」三種尺寸供客人選擇。餐廳備「飯堂」式餐館大廳、酒吧以及露天露台。由即日起至7月11日，SML會在酒吧及露天露台內分別安裝72吋及100吋兩個大螢幕電視，讓你與一眾友人暢談、分享激動的賽事。而餐廳將提供一系列優惠套餐，令你在足球賽同時，品嚐美味珍饈。

www.smlrestaurants.com

TAKE A DEEP BREATH

Now you can breathe the freshest air at home with the exceptional new range of Oxyvital Split Units - the first-ever purifier that meets and exceeds WHO standards of a healthy home environment. The line successfully reduces all nine WHO-listed indoor air pollutants without emitting toxic by-products.

www.oxyvital.com

深深呼吸

Oxyvital Split Units先進的空氣清新機系列，帶給你最新鮮的家庭空氣質素。這前所未有的系列完全符合世界衛生組織對於空氣質素的標準，甚至有所超越。設計融會了時尚的元素且極具空間感，同時採用尖端技術，能夠有效減少世衛所列出的9種空氣有害物質，更不會散發出有毒氣體。

www.oxyvital.com



LOVE FROM FATHER

Lladro introduced its new releases of authentic sculptural creations reminiscent of the unconditional love and care from a father to his son/daughter. Utilising sophisticated and fine craftsmanship, each piece's anatomy and facial features incredibly captivate the emotions and feelings of love.

www.lladro.com

父愛懷抱

Lladro傾情推出體現父愛的逼真雕塑新作。新作的主題圍繞父親給予子女真摯的愛和家庭的溫暖，流露出濃厚的溫馨氛圍及述說著一個個動人的情感故事。精湛的構造細膩逼真，表情刻畫得活靈活現，實為成熟技術與精湛工藝的完美結合。

www.lladro.com

